

TPS-204-1202

电脑花样机（绳子专用）

COMPUTERIZED HEAVY DUTY PATTERN SEWING MACHINE (Special for rope sewing)



- 触摸显示屏 Touchable screen
- 超大摆梭 Large barrel shuttle hook



特点:

1. 本系列机型对厚料加固缝提供最佳缝纫效果, 无需熟练技术也能完成缝纫要求。
2. 厚料机采用大摆梭梭芯有电脑编程控制保证高产里和作乐的锁缝式质量。
3. 粗线缝纫时也不需频繁的更换锁芯, 进而提高生产效率。
4. 超强的垂直机针穿透力, 可实现较厚面料的缝纫。

应用:

适用于绳子、降落伞、风帆。

Features:

1. This series of models of thick seam reinforcement materials to provide the best sewing results, can be completed with out the need of skilled sewing requirements.
2. Thick material machine is put on a large haloxyion core, computer programming control, to ensure high yields and excellent pattern slotted quality.
3. Also do not need frequent replacement sewing bobbin, this can improve production efficiency .
4. The extra powerful needle penetration can do the heavy materials.

Application:

Suitable for ropes, parachutes, sails.

技术参数:

型 号 Model	最高转数 Max. Sewing speed	机针 Needle	摆梭 Sewing shuttle	电源 Power	压脚 Presser foot lift: mm	毛重/净量 G.W./N.W. kgs	缝纫范围 Sewing range: mm
TPS-204-1202	800r.p.m.	DY x 3	KSP 204N	220V/550W	22	235/131	120x20

Technical data:**西安鹰高进出口有限公司**

西安市高新区丈八二路 31 号逸翠尚府北区 1 栋 4 单元 1201

电话 +86-29-68723798

传真: +86-29-68723818

网址: www.topeaglesewing.com

E-mail: sale@eagleco.cn

TOPEAGLE INTERNATIONAL LTD.

4-1201, Block 1, No. 31 Zhangba Er Road, Xian, China 710065.

TEL: +86-29-68723798

FAX: +86-29-68723818

Web: www.topeaglesewing.com

Email: sale@eagleco.cn